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ACTA DE LA SESSIÓ  ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMEN T CELEBRADA EL  
DIA 16 DE NOVEMBRE DE 2015 
 
Data:  16 de novembre de  2015 
Caràcter:  ordinari 
Convocatòria: primera 
Inici:   20,00 hores 
Fi:   hores 
Lloc: sala de sessions de l’Ajuntament de Llubí 
Assistents:  
- Batllessa-presidenta, Sra.  Magdalena Perelló Frontera  
- 1er. Tinent de Batllia,  Sr. Joan Ramis Ramis  
- 2º Tinent de Batllia, Sra. Beatriu Caterina Rodríguez Fiol  
- 3º Tinent de Batllia, Sra. Bàrbara Serra Fornés 
- Regidor, Sr. Miquel Guardiola Capó  
- Regidors, Sr. Pere Joan Llompart Beltrán 
- Regidora,  Sra. Júlia González Bordas 
- Regidor, Sr.  Joan Ramis Perelló  
- Regidor,  Sr. Toni Vallespir Perelló  
- Regidor, Sr. Miguel Perelló Alomar  
- Regidora, Sra. Margalida Gelabert Perelló 
No assistència amb excusa: ningú 
No assistència sense excusa: ningú 
Actua com a secretari: Sr. Raimundo Tomás Montis Sastre, secretari-interventor de la 
Corporació 
 
Per part de la Sra. Batllessa, es va donar la benvinguda a Es Fibló, ja que a partir d’ara, 
enregistrarà les sessions plenàries, el que és una nova forma de participació. 
 
 
1.- EXAMEN I APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR DE DATA  21 SETEMBRE 
2015.-  
A continuació,  per la Sra. Presidenta, es va preguntar als reunits si havia alguna 
observació que formular a l’esborrany de l’Acta de la sessió anterior (Sessió ordinària de 
dia 21 de setembre de 2015),  i no havent-se formulat cap observació, va ser aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
-EXAMEN I APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR DE DATA 21  OCTUBRE 2015.- 
A continuació,  per la Sra. Presidenta, es va preguntar als reunits si havia alguna 
observació que formular a l’esborrany de l’Acta de la sessió anterior (Sessió 
extraordinària urgent de dia 21 d’octubre de 2015), i no havent-se formulat cap 
observació, va ser aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
2.- EXAMEN I APROVACIÓ PROPOSTA PERQUÈ LA MANCOMUNI TAT PLA DE 
MALLORCA ASSOLEIXI  LA GESTIÓ TAXA SERVEIS D’ABASTI MENT D’AIGUA I 
CLAVEGUERAM. - 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data  3 de novembre de 2015, que 
deia: 
 
“Vist l'acord pres per el plenari de la Mancomunitat Pla de Mallorca en sessió de 19 de 
setembre de 2015, en el qual s'aprova la gestió de la taxa municipal pel 
subministrament d'aigua potable i clavegueram de forma mancomunada. 
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Trobant que amb això es facilita la unificació tarifes i facilita el repartiment de les 
despeses d'inversió i manteniment del servei, atès que el mateix ja és gestionat a 
través de la Mancomunitat el que afavoreix una millor gestió del servei. 
 
Segons l'establert en l'article 2.3 dels estatuts que regeixen la mancomunitat per a 
l'assumpció de nous serveis és necessari que s'aprovi així pels 2/3 dels ajuntaments, 
mitjançant acord amb el quòrum de majoria absoluta. 
 
D’acord amb això, i segons les disposicions legals vigents, PROPOSO a l’Ajuntament 
Ple l’adopció del present ACORD:  
 
Primer.-  Aprovar que la gestió de la taxa pel servei d'aigua potable i clavegueram es 
realitzi a través de la Mancomunitat Pla de Mallorca ja que el servei es ve gestionant i 
prestant per la mateixa. 
 
Segon.-  Remetre el present acord a la Mancomunitat Pla de Mallorca. 
 
No obstant, l’Ajuntament Ple resoldrà.” 
 
Els reunits, prèvia deliberació, per unanimitat dels assistents, acorden aprovar 
íntegrament la Proposta de la Batllia abans descrita i l’acord contingut a la mateixa.  
 
 
3.- EXAMEN I APROVACIÓ MODIFICACIÓ DE CRÈDIT 13/201 5.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data  3 de novembre de 2015, que 
deia: 
 
“Vist l'informe emès pel Secretari-Interventor relatiu a la sol·licitud d'aquesta Batllia 
sobre la legalitat vigent per procedir a la tramitació d'expedient nº 13/15, per 
Transferència de Crèdit entre conceptes pressupostaris de distint grup de funció 
Pressupost Municipal  2015, i d’acord amb les disposicions legals vigents PROPOSO a 
l’Ajuntament ple l’adopció del present ACORD:  
 
PRIMER.- Aprovar l'expedient nº 13/15, de transferència entre partides del Pressupost 
Municipal  2015, quedant les mateixes de la següent manera: 
 

A) AUGMENT EN DESPESES 
 
Partida Denominació Consig. 

Ant. 
Modificació Total 

330/20200 Lloguer cuina 0 € 200 € 200 € 
  0 € 200 € 200 € 

 
B) DISMINUCIÓ EN DESPESES 

 
Partida Denominació Consig. 

Ant. 
Modificació Total 

336/22706 Estudi i treballs tècnics 11.000 € 200 € 10.800 € 
  11.000 € 200 € 10.800 € 

 
No obstant, l’Ajuntament Ple resoldrà.” 
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Per part de la Sra. Batllessa es va informar als reunits, que aquesta modificació de crèdit 
és per llogar un local per fer els cursos de  cuina i que hi ha informes dels tècnics, de què 
dels tres locals proposats, aquest és el més idoni per desenvolupar l’activitat. 
 
Els reunits, prèvia deliberació, per unanimitat dels assistents, acorden aprovar 
íntegrament la Proposta de la Batllia abans descrita i l’acord contingut a la mateixa.  
 
 
4.- EXAMEN I APROVACIÓ MODIFICACIÓ DE CRÈDIT 15/201 5.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data  5 de novembre de 2015, que 
deia: 
 
“Vist l'informe emès pel Secretari-Interventor relatiu a la sol·licitud d'aquesta Batllia 
sobre la legalitat vigent per procedir a la tramitació d'expedient nº 15/15, per 
Transferència de Crèdit entre conceptes pressupostaris de distint grup de funció 
Pressupost Municipal  2015, i d’acord amb les disposicions legals vigents PROPOSO a 
l’Ajuntament ple l’adopció del present ACORD: 
 

A) AUGMENT EN DESPESES 

 

Partida Denominació Consig. 

Ant. 

Modificació Total 

***/63300 Instal.lació d’un punt de 

recàrrega de vehicle elèctric 

0 € 950 € 950 € 

  0 € 950 € 950 € 

 

B) DISMINUCIÓ EN DESPESES 

 

Partida Denominació Consig. 

Ant. 

Modificació Total 

336/22706 Estudi i treballs tècnics 10.800 € 950 € 9.850 € 

  10.800 € 950 € 9.850 € 

 
PRIMER.- Aprovar l'expedient nº 15/15, de transferència entre partides del Pressupost 
Municipal  2015, quedant les mateixes de la següent manera: 
 
No obstant, l’Ajuntament Ple resoldrà.” 
 
Per part de la Sra. Batllessa es va informar als reunits que aquesta modificaicó de crèdit 
és degut a què l’Ajuntament ha d’aportar a través de recursos municipals, un 10% de la 
subvenció de la recàrrega de punts d’energia elèctrica. 
 
Per part del Sr. Joan Ramis Perelló, del grup municipal PP, es va manifestar que estaven 
d’acord amb la modificació de crèdit i soli·licitar la subvenció, però que no estaven 
d’acord on s’ubicaria aquest punt de recàrrega, ja que troba que la Plaça de Son Ramis, 
al ser petita, quedarà saturada. 
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Per part del regidor Sr. Pere Joan Llompart, es va replicar, que s’han estudiat totes les 
opcions i que la Plaça de Son Ramis, és el lloc on millor s’adequa per  a la instal·lació, ja 
que és la més senzilla per pasar una OCA. 
 
Els reunits, prèvia deliberació, per unanimitat dels assistents, acorden aprovar 
íntegrament la Proposta de la Batllia abans descrita i l’acord contingut a la mateixa.  
 
 
5.- EXAMEN I APROVACIÓ PROPOSTA DECLARACIÓ DE LLUBÍ  COM A MUNICIPI 
ANTITAURÍ  I RESPECTUÓS AMB LA DIGNITAT DELS ANIMAL S.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data  3 de novembre de 2015, que 
deia: 
 
“El municipi de Llubí és sensible al fenomen de sofriment i maltractament que pateixen 
premeditadament molts animals en el nostre país com a resultat de la voluntat 
d’algunes persones de provocar aquest dolor amb l’objectiu de fer-lo matèria primera 
d’espectacles i actes recreatius i d’oci. La gran majora dels habitants de Llubí mostren 
respecte a la vida i a la dignitat dels animals i rebutgen qualsevol situació en què el 
patiment o la mort d’un animal pugi ser motiu de gaudi o exhibició, ja sigui en el nostre 
municipi o fora d’aquest. Ben al contrari, el municipi de Llubí vol destacar per la seva 
sensibilitat davant el patiment i maltracte quan els animals són objecte d’actituds 
irrespectuoses amb la vida o la integritat física i psicològica per motius d’oci i 
recreació.   
 
Així mateix, la dignitat animal ha de ser un valor ètic de la nostra societat que cal 
transmetre mitjançant l’educació dels nostres conciutadans. En una societat moderna i 
culta, els actes que impliquen el maltractament i el patiment animal (corregudes de 
bous, espectacles amb animals, circs que no respecten el benestar animal, etc.) com a 
simple diversió i espectacle ens haurien de fer avergonyir i indignar. 
 
Afortunadament, la tendència mundial està virant cap a una major conscienciació de la 
població. A Mallorca ja s’han desplegat dues campanyes de conscienciació i solidaritat 
en aquest tema. En primer lloc, la campanya Mallorca Sense Sang que té com a 
finalitat la prohibició total de les corregudes de bous a la nostra illa. En segon lloc, la 
campanya Circ Sense Animals, que té com a objectiu no permetre circs que utilitzin els 
animals com a objecte d’espectacle. Contrària a aquest tendència mundial, durant els 
últims anys hi ha hagut a l’Estat espanyol un retrocés en aquest àmbit de la mà del 
govern del Partit Popular que l'any 2014 va declarar la tauromàquia un Bé d’Interès 
Cultural immaterial.  
 
Per tot això, propòs al Ple de l'Ajuntament de Llubí que aprovi els següents ACORDS: 
 
Primer.  Declarar Llubí municipi respectuós amb el drets dels animals, antitaurí i lliure 
de circs amb animals.  
 
Segon . Manifestar la voluntat d'aquest Ajuntament de no celebrar ni emparar actes o 
espectacles on es produeixi la mort, el patiment o s'infligeixi maltracte físic o psicològic 
dels animals, curses de bous o espectacles de circ amb animals. 
 
Tercer. Manifestar el rebuig del Consistori davant la celebració d’espectacles que 
signifiquin la mort, el patiment o la degradació de la dignitat dels animals a Mallorca, a 
les Illes Balears i a l’Estat espanyol. 
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Quart . Manifestar al Consell de Mallorca, al Govern de les Illes Balears i a l'Estat 
espanyol el rebuig d'aquest Ajuntament a que es financin amb doblers públics o es 
cedeixin espais de titularitat pública a espectacles on es dóna mort, es maltracta o es 
degrada els animals, i a que es consideri la tauromàquia com un Bé d'Interès Cultural.  
 
Cinquè . Fer arribar aquesta moció al Parlament de les Illes Balears, al Govern de les 
Illes Balears, al Consell de Mallorca, a la Federació d’Entitats Locals de les Illes 
Balears i a les entitats que treballen pel benestar animal de les Illes Balears. 
 
No obstant, l'Ajuntament Ple acordarà.” 
 
El Sr. Joan Ramis  Perelló, portaveu del grup munic ipal PP, es va manifestar el 
següent: 
“No estam d’acord amb la moció pels següents motius: 

Es tracta d’una tradició mil·lenària que forma part de la nostra cultura. 

No té com a objectiu el sofriment de l’animal que té oportunitat de defensar-se, i el 
“matador o torero“ posa en risc la seva vida. 
 
Es porc matancer no en té oportunitats, ni qualsevol altra animal sacrificat per a 
l’alimentació humana, amb aquest criteri també s’haurien de prohibir les matences. 
 
Es bou de lidia és una varietat del (Bos taurus ibericus) descendents de l’uro que va viure 
amb estat salvatge fins el segle XVIII caracteritzat  per la seva fiereza, raça que gràcies a 
les corregudes de bous ha mantingut la seva existència, hi ha donat raó d’esser a una 
activitat ramadera important al nostre pais. 
 
Aquesta activitat i la de l’espectacle de les corregudes de bous són activitats legals que 
han aportat a l’estat espanyol 47 milions d’euros amb conceptes de IVA l’any 2014, i que 
han significat feina per a moltes families. 
 
Per què es vol prohibir aquesta activitat legal, si no interessés a la societat com es pretén 
demostrar, cauria per ella mateixa i la gent deixaria d’anar a les corregudes de bous. 
 
O es que aquesta pretesa iniciativa legislativa popular, és una simple manipulació política 
que coarta la llibertat i drets d’uns ciutadans pel caprici o el clientelisme polítics d’uns 
altres.“    
 
Per part del Sr. Toni Vallespir Perelló , es va demanar si el tir al colomí i guatlleres, 
s’autoritzarà quan es demani, al que va contestar la Sra. Batllessa, dient que no estava 
als acords i per tant, si s’autoritzarà. L’únic que es prohibirà als espais públics són els 
actes antitaurins, respectant sempre la propietat privada. 
 
Els reunits, prèvia deliberació, per majoria (7 vots a favor: 4 MÉS-APIB, 2 El PI, 1 Feina 
per Llubí, i 4 vots en contra: PP) acorden aprovar íntegrament la proposta abans descrita 
i l’acord contingut a la mateixa.  
 
 
6.- EXAMEN I APROVACIÓ MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL MÉS  AMB MOTIU DE LA 
MARXA ESTATAL CONTRA LES VIOLÈNCIES MASCLISTES DEL 7 DE NOVEMBRE 
2015 I EL DIA INTERNACIONAL DE LA VIOLÈNCIA DE GÈNE RE.- 
Es va donar lectura a la Moció del grup municipal MÉS, de data  3 de novembre de 2015, 
que deia: 
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“El grup municipal del MÉS per LLUBÍ a l’Ajuntament de Llubí a proposta del moviment 
feminista de Mallorca, presenta a la consideració del Ple la següent  MOCIÓ amb 
motiu de la marxa estatal contra les violències mas clistes del 7 de novembre 
2015 i el dia internacional de la violència de gène re. 
 
El 7 de novembre de 2015 confluiran a Madrid milers de persones de tot l’Estat, 
convocades pel Moviment Feminista, per a manifestar-nos contra les violències 
masclistes.  
 
Totes les persones i entitats, especialment les públiques, estam emplaçades no només a 
manifestar-nos i contribuir a aquesta acció ciutadana, sinó a reactivar i millorar la 
prevenció i les respostes. 
 
La subsistència de la violència masclista s’ha evidenciat en els gravíssims casos d’aquest 
estiu, deu anys després de la Llei integral contra la violència de gènere de 2004, després 
de nombroses lleis autonòmiques i un any després de la ratificació del Conveni d’Istanbul 
(BOE del 0.06.14).  Lleis i tractats que s’incompleixen substancialment quant a la 
prevenció a l’àmbit educatiu, que només donen protecció laboral, econòmica o 
d’habitatge a l’1% de les 126.742 denunciants, emntre creix la desigualtat, que és el medi 
de cultiu que propicia la violència. 
 
Els ajuntaments, com a institució més propera, són imprescindibles per a la prevenció i 
l’atenció social, jurídica i psicològica que estableix l’article 19 de la llei estatal de 2004.  
No obstant això l’article 27.3c) de la Llei de Règim Local reformat per la Llei 27/2013 
estableix que els ajuntaments només podran prestar serveis socials, de promoció de la 
igualtat d’oportunitats i de prevenció de la violència contra la dona per delegació de l’Estat 
o de las Comunitat Autònoma (finançada al 100%), necessitats que en absolut cobreixen 
amb els 6 milions de la partida 45 del programa 232C de Violència de Gènere en el 
Projecte de pressupostos de l’Estat 2016. 
 
Per això aquest Ajuntament ACORDA: 
 
1.- Col·locar el 25 de novembre de 2015 a la façana de l’Ajuntament una pancarta violeta 
amb el lema “Compromís contra les violències masclistes”. 
 
2.- L’ajuntament es compromet a sostenir els recursos personals, materials i polítics per a 
la igualtat i per a la prevenció i atenció jurídica, social i psicològica de les victimes de 
violència masclista, en funció de les seves competències. 
 
3.- Oferir una atenció estable i de qualitat, en condicions d’àmplia accessibilitat, 
confidencialitat, protecció i anonimat, que inclogui la rehabilitació, avaluació i seguiment, 
la qual cosa comporta la gestió pública directa dels serveis per a la igualtat i contra la 
violència de gènere. 
 
4.- Contribuir a la promoció de la igualtat i contra la violència de gènere a tots els centres i 
a totes les etapes educatives, cooperant amb la comunitat escolar. 
 
5.- Sensibilitzar contra el sexisme a les activitats culturals, a l’organització de festejos, a 
les mesures de seguretat i convivència i a totes les actuacions i servei de competència  
municipal.   
 
6.- Erradicar el sexisme, la segregació, l’assetjament i els estereotips sexuals a totes les 
nostres actuacions i serveis. 
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7.- Parar esment especial a les dones amb discriminació múltiple i altres col·lectius 
agredits per la violència masclista (diversitat sexual, diversitat funcional, immigrants, 
aturades o dependents), per a no incórrer en la victimització múltiple als processos 
d’atenció. 
 
8.- Fomentar  la participació de la societat civil, en particular de les organitzacions de 
dones. 
 
9.- Enviar aquest acord a la Delegació del govern per a la Violència de Gènere, perquè 
en el seu seguiment i informes al GREVIO (Grup d’Experts sobre l’Acció contra la 
Violència contra la Dona i la Violència Domèstica) per a l’aplicació del conveni d’Istanbul 
(que estableix el seu article 68) inclogui les actuacions de l’administració local, conforme 
als articles 7.3. i 18.2.” 
 
Els reunits, prèvia deliberació, per unanimitat dels assistents, acorden aprovar 
íntegrament la Moció abans descrita i l’acord contingut a la mateixa.  
 
 
7.- EXAMEN I APROVACIÓ MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL EL PI SOBRE MILLORA 
PER PART DEL GOVERN D’ESPANYA EN MATÈRIA DE FINANÇA MENT I 
INVERSIONS.- 
Es va donar lectura a la Moció del grup municipal  El PI, que deia: 
 
“En Joan Ramis Ramis portaveu del Grup Municipal de Proposta per les Illes-El PI a 
l’Ajuntament de Llubí presenta per a sotmetre a la propera sessió plenària la següent 
proposta de resolució. 
 
Exposició de Motius  
 
En els més de 30 anys de democràcia i d’Estatut d’Autonomia, Balears ha rebut molt poc 
de l’Estat.  Hem hagut de ser, per necessitat, una societat d’emprenedors que ha creat 
riquesa i feina a partir de la pròpia iniciativa, a diferència d’altres regions d’Espanya, que 
per una o altra raó han estat fortament subsidiades. 
 
Els fons europeus que havien de server per desenvolupar l’estat espanyol i col·locar-nos 
en la mitjana comunitària de renda per càpita, els “hem vist passar de lluny”.  Les Illes 
Balears són la comunitat autònoma amb pitjor finançament, mentre que és la que més 
aporta a la caixa del govern central en termes relatius. 
 
Les Illes Balears som la comunitat amb el major dèficit fiscal d’Espanya. Segons les 
darreres  balances fiscals publicades,  el nostre dèficit (la diferència entre el que aportam 
i el que rebem) estaria al voltant del 14% del PIB.  En termes absoluts això suposa més 
de 3.000 milions d’euros anuals, l’equivalent al pressupost anual de la Comunitat 
autònoma.  Per  fer-nos una idea, si aquest dèficit fos zero, podríem duplicar el nostre 
pressupost, erradicant tot el dèficit de la comunitat en menys de tres anys.   
 
La crisi econòmica, en el nostre cas, es deu gran mesura al drenatge fiscal que 
històricament patim i a un sistema de finançament nefast per aquestes illes.  Mentre les 
coses anaven bé no ens temíem tant però, en les circumstàncies actuals ens condueix a 
una situació insostenible. 
 
Així és imprescindible que, d’una vegada per totes, la societat illenca es planteig fins a 
quin punt vol seguir patint un tracte injust i arbitrari, i què està disposada a fer per capgirar 
el greuge històric que llastra gran part de les nostres possibilitats de  futur. 
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Tots els Governs d’Espanya i de les Illes Balears, tant del Partit Popular com del Partit 
socialista, tant si eren del mateix color polític aquí i allà, com si no, han menystingut 
Econòmicament aquesta Comunitat Autònoma. Els representants dels partits estatals 
s’omplen la boca de la necessitat de millorar el finançament  d’aquesta terra i al final no 
fan res al respecte, molt bones intencions però escassos resultats. 
 
Amb més autogovern i un major control sobre els nostres recursos i la riquesa que 
generam, tendriem capacitat per produir benestar i incrementar la qualitat de vida dels 
nostres ciutadans i, a més, seguir sent solidaris amb la resta d’Espanya. 
 
Una societat dinàmica com la illenca, solidària com cap altra, no ha de patir més la 
política d’espoli fiscal que arrossegam des de fa més de tres dècades.  Un espoli, que 
ens minva els nostres recursos, ens empobreix com a societat i posa en perill el nostre 
futur.   L’autogovern no ha funcionat bé justament perquè no ha tengut prou autonomia 
fiscal i de decisió. 
 
En base a tot l’exposat proposam al Ple de l’Ajuntament de que adopti els següents  
 
ACORDS 
 

1. El Ple de l’Ajuntament de Llubí constata la injusticia que ha patit la Comunitat 
Autònoma de les Illes Balears per part del Govern d’Espanya en matèria de 
finançament i inversions. 

2. El Ple de l’Ajuntament de Llubí rebutja l’actuació del Govern espanyol al llarg dels 
darrers 30 anys en matèria de finançament autonòmic i inversions. 

3. El Ple del ‘Ajuntament de Llubí acorda exigir a l’actual Govern Balear accions 
contundents per aturar la situació desavantatjosa que vivim, independentment de 
qui governi a l’estat espanyol després de les properes eleccions generals.” 

 
Per part de la Sra. Batllessa, es va presentar esmena al punt 3 de l’acord, per què quedi 
de la següent manera: 
 

3. El Ple del ‘Ajuntament de Llubí acorda exigir a l’actual Govern Balear i als diputats 
i senadors accions contundents per aturar la situació desavantatjosa que vivim, 
independentment de qui governi a l’estat espanyol després de les properes 
eleccions generals.” 

 
Per part del grup municipal El Pi, es va acceptar l’anterior esmena. 
 
Els reunits, prèvia deliberació, per unanimitat dels assistents, acorden aprovar 
íntegrament la Moció abans descrita amb l’esmena proposada.  
 
 
8.-  PROPOSTES D’URGÈNCIA.-  No es va presentar cap proposta 
 
Per part de la Sra. Batllessa manifestà  que vol que consti en Acta la seva opinió 
sobre el succesos ocurregut el passat dia 12 d’octubre de 2015, respecte a la no 
col·locació de la bandera espanyola per la festa de la Hispanitat. 

Primer.- Una setmana abans de dia 12, es va comunicar al cap de l’oposició que les 
banderes  se havien enviat a netejar i que per això no estaven penjades. 

Segon.- Com a batllessa reconeix que no va pensar que dia 12 d’octubre era festa 
nacional i que per això quan s’estaven reparant les banderes ique tardarien un poc 
més en retornar les banderes ella no va posar cap inconvenient ja que no va pensar en 
què era festa nacional. 
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Tercer.-  El pitllor de tot és que el Partit Popular hagi montat una polèmica on ells 
mateixos saben que només ha estat un descuit, i a part d’això, el PP té una actitut 
contradictòria, ja que quan ells governaven, les banderes només es penjaven quan era 
festa local. 

Quart.- El més vergonyòs de tot és l’actitud del regidor del PP, Sr. Miquel Perelló 
Alomar, va entrar al despatx de la batllessa en un dia de festa i sense autorització. 
Esperem que no es torni a repetir. 

Per part del portaveu del grup municipal El PI, Sr.  Joan Ramis Ramis,    es remet 
al manifestat per la Sra. Batllessa. 

Per part de la portaveu del grup municipal Feina pe r Llubí, Sra. Júlia González 
Bordas  es sol·licita la dimissió del regidor del PP, Sr. Miquel Perelló Alomar, per la 
seva actitud dia 12 d’octubre i del cap de l’oposició, Sr. Joan Ramis Perelló, per la 
seva mala gestió de dit tema. 

Per part del regidor del grup municipal PP, Sr. Miq uel Perelló Alomar  va 
manifestar que ell és llubiner,  mallorquí i espanyol i que és una falta de respecte i una 
mala gestió la no col·locació de la bandera espanyola el dia de la festa nacional  i que 
això és motiu de dimissió del tot l’equip de govern.  També manifestà que ell no va 
entrar al despatx de la batllia tot sol, sinó que li va acompanyar una personal que fa 
feina a l’Ajuntament i que va ser aquesta persona que li va donar la bandera, que té 
testimonis.   A part, l’únic que ell va demanar era la bandera espanyola que perteneixia 
a un particular. 

Per part de la Sra. Batllessa  es va replicar, que ella  va actuar amb tant bona fe i 
sense intencionalitat política, que va avisar al cap del ‚oposició de què les banderes 
eren a reparar.  Dit això, li pareix inacceptable l’actitud del Sr. Miquel Perelló Alomar 
d’entrar al seu despatx, sense que ella hi fós, en dia no laborable.  

Per part del portaveu del grup municipal PP, Sr. Jo an Ramis Perelló,  es va 
manfiestar que s’ha de llevar ferro a l’assumpte, que les banderes han d’estar 
penjades i tenir una millor previsió sobre la col·locació de les mateixes i què considera 
que no estava bé entrar al despatx sense autorització.   

En els mateix termes es va manifestar la regidora d el PP, Sra. Margalida Gelabert 
Perelló, mentres que el regidor del PP, Sr. Toni Vallespir , va mostrar el seu suport al 
regidor Sr. Miquel Perelló Alomar 

Per part de la Sra. Batllessa  es va manifestar que a l’Ajuntament manca un mòbil 
IPHONE 5 de color blau, que es va entrgar a l’Ajuntament dia 27 de febrer de 2015,  
per l’empresa Vodafone. 

 

La regidor d’Educació, Sra. Bàrbara Serra Fornés , va explicar les memòries de 
l’escoleta d’estiu i de l’escoleta municipal.  

Per part de la regidora del grup municipal PP, Sra.  Margalida Gelabert Perelló , es 
va demanar en què havia col·laborat l’Ajuntament  amb l’escola d’estiu i com havia 
anat el tema de menjador. 

Contestà la regidora de cultura, Sr.a Bàrbara Serra Fornés, dient que l’Ajuntament 
havia entregat gorres i havia fet publicitat i que no tenia noticies ni queixes del servei 
de menjador. 

 

9.-  PRECS I PREGUNTES. 
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Per part del regidor Sr. Juan Ramis Perelló, del gr up municipal PP, es varen 
formular els següent precs: 
-Que les banderoles instal·lades a la ronda de l’entrada a Llubí, no se llevin, ja que 
aquestes banderoles se varen posar després de reunions amb els comerços de Llubí, i 
que el millor és que estiguin tot l’any i no únicament en fires i festes. 
 
Per part de la regidora Sra. Margalida Gelabert Per elló, del grup municipal PP, es 
varen formular els següent precs: 
-Que sel’s doni informació sobre el contracte amb la Fundació  Deixalles. 
-Que a la pàgina web de l’ajuntament ella consta com a regidor, i a de constar com a 
regidora.  
 
Per part del regidor Sr. Juan Ramis Perelló, del gr up municipal PP, es varen 
formular les següents preguntes: 
-Com va anar la reunió amb la consellera Sra. Garrido, respecte a la via de 
circumval·lació?     Li contestà la Sra. Batllessa dient que es varen tractar diversos 
temes, tals com que fessin la plantació i manteniment de la vegetació de les rondes, 
als passos de vianants i les sortides de Sineu i Santa Margalida i què durant el 
transcurs de la reunió es va treure el projecte i es va comprovar que dit projecte no 
està finalitzat la connexió fins a la carretera de Sa Pobla. 
 
-Quants cotxes elèctrics hi ha a Llubí?    S’ha fet qualque estudi econòmic per la 
implantació de dit servei?     Li contestà el regidor Sr. Pere Joan Llompart, dient que a 
Llubí no hi registrat cap cotxe elèctric, que dit servei anirà a través d’una targeta 
telefònica i que la intenció del Govern vol donar subvencions per la compra de cotxes 
elèctrics. 
   
-En el programa electoral de Més per Llubí,  constava que es farien assemblees 
participatives respecte al pressupost, s’han fet dites reunions?     Li contestà la Sra. 
Batllessa dient que encara no s’han perquè fins la setmana passada no s’ha aprovat la 
Llei General de l’Estat que afecten als pressuposts de les entitats locals i què una 
vegada estigui finalitzat l’esborrany del pressupost, se convocarà una reunió. 
 
-Va tenir lloc una reunió amb els veïnats del carrer Santa Margalida, a la que no varen 
ser invitats, de què es va tractar a dita reunió?     Li contestà la Sra. Batllessa, dient 
que només es va convidar als veïnats de dit carrer i es va tractar el problema 
d’aparcament.   A l’any 2005 s’adoptà l acord sobre aparcaments, que per part de 
l’Ajuntament no es va posar en marxa i com a conclusions, a dita reunió, es va adoptar 
el següents:  Se llevaran els cossiols, s’haurà per aparcar mensualment  a cada banda 
de carrer i les portasses hauran de tenir un gual. 
-L’ajuntament de Llubí s’ha adherit a la línia de subvenció de garantia juvenil o 
d’ocupació, per a majors de 35 anys del SOIB?   Li contestà la Sra. Batllessa, dient 
que ja s’ha sol·licitat un dinamitzador cultural i què per el programa de subvenció de 
garantia juvenil l’ajuntament no disposa de local homologat, per això es vol homologar 
el teatre municipal per adaptar-lo com aula de formació i així poder acollir-nos a la 
subvenció l’any que ve. 
 
-A quines empreses s’han adjudicat les obres del POS 2015-2016?     Li contestà la 
Sra. Batllessa, dient que a les empreses PYOCSA, Amer e Hijos i VOPSA. 
 
-L’Ajuntament va contractar al marit de la Sra. Antònia Coll, per al tema de flors al 
cementiri municipal?   Li contestà la Sra. Batllessa  dient que sí, que és una empresa 
del poble. 
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-Quin projectes de cooperació tècnica se sol·licitaran a la pròxima línia de subvenció 
del POS?    Li contestà La Sra. Batllessa dient que l’escoleta municipal. 
 
-Quanta gent va assistir a la reunió per tractar el tema de l’escoleta?   Li contestà la 
Sra. Batllessa dient que no molta gent, unes quaranta-sis persones, de les quals nou 
eren regidors i tècnics, però la voluntat d’aquest equip de govern és que la gent es 
vagi acostumant a la participació ciutadana i que espera que a les reunions 
convocades després de tres anys es tripliqui l’assistència. 
 
-Com està el nivell de nitrats de l’aigua de Llubí?    Li contestà la Sra. Batllessa dient 
que per sota dels màxims i que cap poble té la qualitat de l’aigua així com voldria.  
 
Per part del regidor Sr. Miguel Perelló Alomar, del  grup municipal PP, es varen 
formular les següents preguntes: 
-Com està el tema de les negociacions per a l’obertura de la UAC 2?  Li contestà la 
Sra. Batllessa, dient que se pressupostarà dita inversió i que ells no varen deixar res 
fermat i que quan se iniciïn les obres de dita UAC 2 se negociarà amb els poropietaris. 
 
Per part del regidor Sr.  Joan Ramis Ramis, del gru p municipal EL PI, es varen 
comentar els següents assumptes: 
- A la pregunta del plenari passat del Sr. Toni Vallespir, sobre a què corresponia un 
rebut de 18 euros,  informà que corresponia  a una convidada als propietaris del local a  
la Plaça on es varen emmagatzemar  material material per les festes de Sant Feliu. 
 
 
Sense més assumptes a tractar, per ordre de la Sra. Presidenta, es va aixecar la sessió, 
a l'hora assenyalada a l’inici, del que com a secretari, certifico. 
 

Vist-i-plau 
La batllessa,  

 
 
 
 
     Magdalena Perelló Frontera    Raimundo Tomás Montis Sastre 
 
 


